



悼念鍾逸傑爵士, GBM, KBE, CMG, JP

香港青年獎勵計劃對獎勵計劃知友鍾逸傑爵士, GBM, KBE, CMG, JP 於二零一九年九月三十日辭世表示深切哀悼。

鍾逸傑爵士自 1987 年起成為獎勵計劃知友，為獎勵計劃發展出謀獻策。他一向心繫青年福祉，不遺餘力地推動青年工作。鍾逸傑爵士與世長辭，實是獎勵計劃及社會的莫大損失。

鍾逸傑爵士一生致力服務社會，成就卓越，深受社會人士敬重。他服務社群的精神及對香港青年發展的貢獻，將會長存於我們心中。

香港青年獎勵計劃謹此向他的家人致以深切慰問。





In Memory Of Sir David Akers-Jones, GBM, KBE, CMG, JP

The Hong Kong Award for Young People (**AYP**) is deeply saddened over the passing of Sir David Akers-Jones, GBM, KBE, CMG, JP.

Sir David had been The Friend of The Duke of Edinburgh's Award (as known as Friend of AYP since 1997) since 1987 and had offered valuable views on the development of the Award Scheme over the years. He had always been concerned about the welfare of young people and had distinguished contributions to **AYP**. The passing of Sir David is surely a great loss to the Award Scheme and society.

Sir David was held in high regard by people of various sectors. His tremendous contributions to the community, especially to the young people, will stay in our hearts forever.

The Hong Kong Award for Young People would like to extend the deepest condolences to his family.

